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Verslag BO 25/03/2021   

 

 Verslag van de Vergadering  
Bestuursorgaan 

 
 

Gent, 30/3/2021 

Secr. PFV HDP Verslag BO 01/2020 

 

Op donderdag 25 maart 2021 om 19:00 uur via ZOOM 

 

°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Aanwezig:  

de bestuurders: Reinold Borré (voorzitter) - Alain Garnier (sportief directeur) - Lucien Vanhoutte 

(administratief directeur/penningmeester) - Peter Crauwels - Marc Nolmans - Stefan Colle - Gino Segers 

– Rudi Vansnick- Jean-Paul Hombroeckx – Gunther Vanden Eynde 

 het secretariaat: Heidi De Poorter - Tim Pennoit 

 

 

D A G O R D E 

 
01. Verwelkoming door de voorzitter 

Reinold B. verwelkomt de bestuursleden en meldt dat de clubs een bijkomende financiële 

ondersteuning kunnen krijgen, doch dat er 1% intresten bijkomen. 

Ook dienen wij ons aan de regels te blijven houden anders zullen de vooropgestelde versoepelingen 

worden uitgesteld.  Als federatie kunnen wij alleen maar hopen dat wij vanaf augustus toch enkele 

organisaties kunnen geregeld krijgen. Doch dienen wij ons voor te bereiden om de mogelijke 

scenario’s in kaart te brengen voor de heropstart.  

02. Goedkeuring verslagen  

 

• BO 03/20 van 16/12/2020 

• DB 01/21 van 20/01/2021 

• DB 02/21 van 18/02/2021 

• DB 03/21 van 18/03/2021 

  

De verslagen worden unaniem goedgekeurd 

 

03. Briefwisseling 

Inkomende mail: 

4/3/2021: Theo D. meldt ons dat PC De Kastanje stopt met de club.  Het grootste deel van de leden 

willen niet meer spelen.  

8/3/2021: Carine B.  meldt ons dat PC Optimist stopt met de club, de voorzitter wil niet meer verder, 

het lokaal was ook van de voorzitter.  

Deze clubs zijn in iClub op “niet-actief” gezet, de leden zijn vrijgezet in iClub en de clubs zijn ook 

verwijderd op de website van de PFV. 

10/3/2021: de voorzitter van PC Horizon heeft ontslag genomen. Er wordt gekeken naar een nieuwe 

voorzitter.  

13/3/2021: Erik B. van PC Kelchteren klaagt over het feit dat de PFV dit jaar terug lidgeld vraagt 

voor de licenties.  De tussenkomst van de mutualiteiten die maar een kleine terugbetaling doen. 

Vraagt aan PFV om alles nog eens te overwegen. Zal besproken worden op het BO. 

15/3/2021: het bestuur van PC Colora stellen de vraag of de licenties kunnen verlengd worden met 

enkele maanden, tot er meer duidelijkheid is.  
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Dit is niet mogelijk, want de leden zijn niet verzekerd, doch Reinold B. zal contact opnemen met het 

verzekeringskantoor om toch een afwijking te bekomen.  

 

04. Administratie 

Clublidmaatschap: dit jaar heeft de PFV beslist om geen €100 aan te rekenen voor het 

clublidmaatschap.  Er zal een bedrag van €10 gevraagd worden.  Het volledig lidgeld kan niet 

weggelaten worden anders zijn wij niet in orde met de statuten.  De clubs moeten een bijdragen 

storten om hun stemrecht te behouden.  

Verlenging Transferperiode?: Omdat ze bij de Walen de transferperiode hebben verlengd, heeft 

Reinold B.  zijn oor eens te luisteren gelegd bij Sport Vlaanderen namelijk bij de dossierbeheerder 

voor de PFV Gerd R. met de vraag of wij de transferperiode mogen verlengen tot eventueel eind 

mei. Er is ook contact opgenomen met Evi B. van de juridische dienst.   Wij hebben antwoord gehad 

van Sport Vlaanderen dat dit mag doch dit dient beslist te worden op het BO.  

Het BO gaat akkoord om de transferperiode te verlengen t / m 31 mei.  

De verlenging van het lidmaatschap: De geldigheid van de huidige licenties wordt uitzonderlijk 

verlengd tot en met 31 mei. Dit betekent ook dat je met de huidige licentie tot en met 31 mei 

verzekerd blijft via de PFV. 

Boete van €5 na 1 mei: De toeslag van € 5 voor de hernieuwing van een lid vanaf 1 mei wordt 

opgeschoven naar 1 september. 

Foto op licentie verplicht dit jaar? Enkele clubs hebben de vraag gesteld om ook dit jaar de 

licenties toe te staan zonder pasfoto. Het BO gaat akkoord om ook dit jaar licenties toe te staan 

zonder pasfoto. 

Inkomende mail: 

Stefan C.: op de transferaanvraag staan er 10 vakjes vermeldt voor provincienr., clubnr., het 

licentienr. van het lid.  Doordat op de nieuwe licenties geen provincienr. en clubnr. op vermeldt 

staat, gaan er veel leden op de transferdocumenten ook die gegevens niet invullen.  Enkel de naam 

van de club staat op de licentie.  

Ondertussen heeft Tim P. het formulier voor de vrijheidsaanvraag aangepast, enkel nog het 

licentienummer moet ingevuld worden op het formulier, het is ook terug te vinden op onze 

website.  

 

05. Sport 

PC Bernardus speelt in 2de federaal er is ook een club die gestegen is naar 2de Vlaams PC Lier die 

zowel een ploeg heeft in federaal als nationaal en nu heeft PC Lier bijna gans die ploeg uitgenodigd 

om te komen spelen in Lier en zo is PC Bernardus de volledige ploeg kwijt.  

Het BO beslist dat de ploeg mag dalen naar provinciaal niveau.  De provincie beslist in welke 

afdeling zij mogen aanvangen. Doch de club dient een boete te betalen van €250 i.p.v. €500 

Provinciale-Vlaamse en Belgische kampioenschappen:  

Op Belgisch niveau is beslist dat de provinciale, federale en nationale kampioenschappen niet 

doorgaan, alleen een uitzondering wordt er gemaakt voor de jeugd dat zou doorgaan in september.   

Federaal 18 september, nationaal 25 september  

We doen dit jaar geen kampioenschappen op nationaal niveau er is beslist om voor de 

kampioenschappen 2022 de cyclus van 2022 te gebruiken.  Maar er moet nog beslist worden wat 

met onze cyclus op provinciaal en Vlaams niveau. Het seizoen 2019-2020 wordt doorgeschoven 

naar 2021-2022.   

Provinciale cluborganisaties: 

Is er afgesproken dat de provinciale raden de clubs gaan contacteren om hun bereidheid te toetsen 

om iets te organiseren.  Daarna zullen de provincies elkaar inlichten over hun geplande activiteiten.  

Naar club niveau is het de bedoeling om zo breed mogelijk te gaan om iedereen aan bod te laten 

komen en zo de clubs financieel te helpen. 

Nationale – en Vlaamse wintercompetitie: 

Op DB niveau werd vooropgesteld om de inschrijvingsdatum voor de Vlaamse competitie vast te 

leggen op 15/8/2021. Voor de provinciale competities  wordt dezelfde termijn vooropgesteld aan de 

provincies. Ook voor de damescompetitie. 
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Nationaal jeugd op 25/9 georganiseerd door Vlaams-Brabant. Informatie van de ploegen dient in 

het bezit te zijn tegen 15 augustus. 

Reglement: 

Het reglement voor de wintercompetitie 2021 – 2022 is verdeeld en bij deze goedgekeurd.  

Internationale transfers:  

Er zijn nieuwe richtlijnen betreffende een Internationale transfert.  De CEP heeft een nieuw 

document opgemaakt. 

Als je een transfer doet word de CEP betrokken, een federatie die lid is bij de CEP, dan moet je deze 

het op de nieuwe manier uitvoeren.  Alle andere transfers buiten de CEP bijvoorbeeld een transfer 

tussen Marokko en Mexico, daar heeft de CEP niets mee te maken.  Als het een federatie is binnen 

de CEP, of het land is waar je naartoe gaat of het land die je verlaat, dan moet het op het nieuw 

document ingevuld worden.  Dit document is terug te vinden op onze website.   

De federatie moet € 30 betalen aan de CEP en de federatie moet op zijn beurt de € 30 terugvorderen 

van de club.  De licentie zal pas afgeleverd worden als de federatie in het bezit is van deze betaling. 

Er zijn bepaalde landen waar je een gans jaar door kan transfereren, doch 1 keer in het jaar kan men 

transfereren van club naar club. In sommige landen is er geen transferperiode, bijvoorbeeld: 

Denemarken en Noorwegen.  

Landen waar je enkel en alleen maar kan transfereren tijdens een bepaalde transferperiode van dit 

land. Bijvoorbeeld in Frankrijk is dit december.   

Dit wordt rechtstreeks met het Belgische secretariaat geregeld. 

 

06. Financiën 

 

Algemeen 

De bestuurders ontvingen een financieel verslag en is bijgewerkt tot 24/3/2020. 

Geen vragen en wordt goedgekeurd 

 

Afrekening jeugddossiers: 

Er waren nog 2 provincies waar er nog documenten ontbraken van Limburg en Oost-Vlaanderen,  

maar via Catherine heeft Tim de nodige documenten ontvangen en die moeten nu nog verwerkt   

worden.  

 

07. Scheidsrechterscommissie 

Examens: zijn uitgesteld tot een later te bepalen datum en zal ook vermeld worden op de website  

Terugkeer kandidaten scheidsrechter: het voorstel is om die geen volledig examen te laten 

afleggen, maar hen een heropfrissingscursus te laten volgen en een meet – en mondelinge proef af 

te leggen dit, omdat de reglementen zijn aangepast ondertussen.  Er zal ook gekeken worden hoelang 

ze al uit omloop zijn.  

Bestuur scheidsrechter: Marc N. gaat contact opnemen met Geert V. hij is voorzitter 

scheidsrechter in West-Vlaanderen.  

Online datum vergadering scheidsrechters: er zal gekeken worden om met de 

scheidsrechterverantwoordelijke van de provincies op federaal vlak een digitale vergadering te 

houden. Ook op Belgisch niveau is er gevraagd geweest om met de nationale scheidsrechters een 

digitale vergadering te beleggen.  

 

08. Tucht- en Beroepscommissie 

EFFECTIEVE SCHORSINGEN 
 

 
PEERS Geert – pc Maaseik – lic. Nr. 08782 

Een schorsing van 7 jaren en een geldboete van € 500,00 met ingang op 01.07.2017 om te 

eindigen op 30.06.2024. 
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Clint Thielemans-PC Verbroedering-lic.Nr: 06256 effectieve schorsing van 4 jaar en 4 jaar 

voorwaardelijke schorsing voor een periode van 8 jaar met ingang van 1 mei 2018. 

 

Maxime De Moor: PC Haeseveld-lic.nr:  18292 een schorsing van 2 maanden  en een geldboete 

van €75 

Boete wordt voorwaardelijk geschorst.  

 

Jente Melis: PC Genenbos-lic.nr.: 06706 een tot een schorsing van 4 jaar; deze schorsing wordt, 

in toepassing van artikel 80 van het TR, verhoogd tot 8 (acht) jaar, en wel onder deze 

modaliteiten : 2 jaar effectieve schorsing, met ingang van 1 december 2019 en lopende tot en met 

30 november 2021, en 6 (zes) jaar voorwaardelijk voor een periode van 10 jaar, met ingang 

eveneens van 1 december 2019 en eindigend op 30 november 2029  

Licentie ingeleverd op 3/12/2019 (1/12/2019 was een zondag) 

 

Geert Laureyns: PC Okapi-lic.nr.: 17521 een schorsing van 6 maanden, waarvan 3 maanden 

voorwaardelijk gedurende een periode van 2 jaar, ingaat op 12/01/2020 en eindigen op 

11/04/2020. 

Licentie is ingeleverd op 14/7/2020 

 

Jonathan Jorissen: PC Chapoo-lic.nr.: 02282 een schorsing van 18 maanden en een geldboete 

van €200. De schorsing gaat in op 1/4/2021 en eindigd op 30/9/2022 

 

Glenn Van Laeken: PC Haeseveld-lic.nr.: 16184 een schorsing van 15 maanden en een 

geldboete van €200. De schorsing gaat in op 1/4/2021 en eindigd op 30/6/2022 

 

 

Schorsing is verlopen maar kosten en/of boete werden niet betaald 

(personen blijven geschorst tot bij betaling van kosten en boete) 

 

Uitspraak van 17/10/2018 : Maxime De Moor een verwittiging te geven, en hem duidelijk te 

zeggen dat hij zijn gedrag moet in de hand houden 

Hem geen verdere sancties opteleggen. 

 

ENA Lino – pc Eisden – lic. Nr. 10577 is momenteel geen lid meer 

2 jaar effectief waarvan 1 jaar met uitstel gedurende 2 jaar en een boete van € 150,00 vanaf 

15/04/2016 t/m 14/4/2017.  

 

Adams Alain-PC Pannebolletje-lic.nr: 17329 Schorsing van 9 maanden effectief met ingang vanaf 

01.08.2018 om te eindigen op 30.04.2019 en tot een geldboete van €300  

Ingeleverd op 20/8/2018 

  

 

PEERS Geert – PC Maaseik – lic. Nr. 08782 is ondertussen opnieuw lid (30/10/2019) 

Gezien zijn houding SCHORSING IS DOORGEGEVEN en is geldig VOOR HEEL EUROPA 

Schorsing van 8 maanden en in toepassing van art. 72 van het tuchtreglement gebracht op 16 

maanden, waarvan 8 maanden met uitstel gedurende 2 jaar en tot een geldboete van € 75,00 vanaf 

01/10/2016 t/m 31/05/2017.  

Schorsing gestopt, licentie staat op “afgelopen” 

 

Jonathan J. en Glenn V.L. zijn in hoger beroep gegaan, ze hebben hun aanvraag gedaan bij het 

BAS. 

De oproeptermijn om naar het BAS te gaan is 1 maand, ingaande van 24/3/2021. 

De mensen van het BAS hebben 2 maand om het verslag kenbaar te maken aan de federatie en de 

desbetreffende spelers. Het BAS komt bijeen in Brussel.  
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09. Rondvraag provincies 

Peter: de vraag om de ASV misschien toch digitaal te laten doorgaan.  Toch zeker de nodige 

maatregelen treffen om dat op poten te zetten, omdat er toch heel wat komt bij kijken.  Onze ASV 

zou doorgaan in juni.  Dus de tijd dringt. Er zal met het personeel bekeken worden hoe wij dit gaan 

organiseren. Voorstel zal gedaan worden op de eerstvolgende vergadering. 

Vraagt meer uitleg over het budget van de Belgische.  In de statuten van de Belgische staat dat de 

beide federaties evenveel inbrengen in het verhaal van de Belgische en als wij dat willen veranderen 

dan moeten de statuten aangepast worden. En die moeten dringend aangepast worden, want die 

dateren van 2005. Reinold B. zal het opgemaakte budget doorsturen zodat het BO deze kan inkijken 

en hun bevindingen te laten geworden. 

Tim: Er zal een communicatie opgesteld worden naar de clubs met de puntjes die aangekaart zijn 

in de rubriek “Administratie”. 

De vraag van Tim qua afdruk licenties en verdeling van de licenties naar de clubs toe. Dit zou 

verlopen zoals vorig jaar. De licenties zullen afgedrukt worden en dan zal een 

provincieverantwoordelijk deze komen afhalen op het secretariaat. Zelfde systeem als verleden 

jaar.  De clubs zullen dan op de hoogte gebracht worden door de provincieverantwoordelijk waar 

en wanneer de clubs de licenties kunnen komen afhalen. 

Tim zal ook nog eens een communicatie doorsturen naar de clubs met de aanpassing van de 

Coronamaatregelen.  

STAVAZ  de reis  in september naar Mallorca staat nog gepland, van de mensen die vorig jaar naar 

Mallorca gingen gaan, zijn er voorlopig nog maar 5 inschrijvingen die nog niet bevestigd hebben, 

2 koppels hebben geannuleerd en de rest heeft bevestigd dat ze meegaan, er zijn ook bijkomende 

inschrijvingen van mensen die normaal vorige jaar gingen meegaan naar Kreta.  De reis zal 

algemeen aangekondigd worden. De gids Alain G. zal dit jaar deze taak niet kunnen opnemen, dit 

om privé-redenen.  De vraag zal gesteld worden aan Karine D.P.  

Heidi: heeft een webinar gevolgd van Quadient het vroegere Neopost, “digitaal aangetekend 

schrijven.” En geeft kort een uitleg over hoe zoiets in zijn werk gaat.  

Reinold: wat met “De dag van de besturen” blijft het in Vlaams-Brabant of wordt het 

doorgeschoven?  Beslissen om het te laten doorgaan in Vlaams-Brabant.  

 

 

Reinold Borré Heidi De Poorter 

Voorzitter Secretaris 

 

 

 

 

  

 

 

 


